
 وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی در حاشیه 
حضور در جشنواره تئاتر عروسکی ضمن اشاره 
به تامین بودجه لازم و آغاز ساخت و ساماندهی 
از  حمایت  برای  گفت:  تئاترشهر،  حریم 
برنامه های تئاتری هیچ محدودیتی ندارند. 
محمدمهدی اسماعیلی وزیر فرهنگ و ارشاد 
اسلامی برای تماشای نمایش »میرزامحمد« 
از بوشهر نوشته عقیل جماعتی و کارگردانی 
قاسم تنگسیرنژاد که در قالب نمایش های 
بخش بزرگسال نوزدهمین جشنواره نمایش 
عروسکی تهران- مبارک در سالن سایه اجرا شد، 
به مجموعه تئاترشهر آمد. وی در پایان اجرای 
این اثر نمایشی از عوامل برگزاری جشنواره و 
هنرمندان تشکر کرد و بیان داشت: حضور ما در 
نوزدهمین جشنواره نمایش عروسکی تهران- 
مبارک برای گفتن خداقوت به برگزارکنندگان 
جشنواره و هنرمندان بود. نمایشی هم که به 
تماشای آن نشسته بودیم یکی از داستان های 
ممتاز تاریخی بود که روایتی از ایستادگی 
شیرزنان ایرانی برابر دشمنان بود. وزیر فرهنگ 
و ارشاد اسلامی عنوان کرد: خدا را شکر امسال 
جشنواره نمایش عروسکی تهران - مبارک با 
استقبال خوبی مواجه شده است و امیدواریم 
این رونق در حوزه تئاتر و بخش های هنری را 
بیشتر داشته باشیم. اسماعیلی درباره کمبود 
بودجه تئاتر افزود: در اولین روزهای مسئولیت 
بنده در وزارت ارشاد به هنرمندان تئاتر قول 
دادیم تا مشکلات بودجه رفع شود. با این حال 
سال گذشته، تئاتر پررونق ترین دوران خودش 
را سپری کرد و در جشنواره تئاتر فجر ما این 

استقبال را دیدیم. برنامه اصلی ما در وزارت 
فرهنگ و ارشاد اسلامی این است که از تئاتر 
به صورت ویژه حمایت شود در این راستا نه تنها 
تهران بلکه همه شهرستان ها نیز مورد حمایت 
قرار گرفتند که نمونه بسیار خوب آن برگزاری 
جشنواره تئاتر منطقه ای بود. وزیر ارشاد ادامه 
داد: به همکاران مان در معاونت امور هنری و اداره 
کل هنرهای نمایشی گفتم که هیچ محدودیتی 
در حمایت از برنامه های تئاتری نداریم تئاتر 
نشان دهنده عظمت تاریخی و فرهنگی این 
کشور است. اسماعیلی درباره صحبت های 
دبیر جشنواره عروسکی تهران - مبارک که به 
تحقق بودجه جشنواره اشاره کرده بود، واکنش 
نشان داد و گفت: هادی حجازی فر از هنرمندان 
خوب تئاتر و سینما و تلویزیون ایران است. ما 
تلاش مان را کردیم که به وظیفه مان عمل کنیم 
و امیدواریم همیشه به وعده های مان عمل کنیم 
و در کنار هنرمندان باشیم. اسماعیلی همچنین 

درباره وضعیت حریم مجموعه تئاترشهر که 
مدت هاست بحث آن مطرح است و به دغدغه 
فعالان و هنرمندان عرصه تئاتر کشور تبدیل 
شده، اظهارکرد: خدا را شکر بودجه لازم فراهم 
شده است و اولین اقدامی هم که صورت گرفته 
است، ساماندهی اطراف مجموعه تئاترشهر 
بود که توسط شهرداری در حال انجام است. 
همچنین در ارتباط با این موضوع با وزارت میراث 
فرهنگی توافقاتی انجام شده است. به واسطه 
تاریخی بودن این مجموعه تمهیدات لازمه 
از محل اعتبارات وزارتخانه صورت گرفت و 
مراحل قانونی آن را پشت سر گذاشتیم و به زودی 
مراحل ساخت حریم مجموعه تئاترشهر اتفاق 
خواهد افتاد. اسماعیلی درباره هجمه هایی که 
در این مدت به وزارت ارشاد وارد شده و در 
پاسخ به این پرسش که این هجمه ها از سوی 
چه کسانی و با چه اهدافی انجام می شود، عنوان 
کرد: من نیت خوانی نمی کنم ولی به هر حال 
ما تلاش می کنیم که فضای فرهنگی و هنری 
کشور به حالت عادی برگردد و فعالیت ها در 
شرایطی دور از تنش و در حالت عادی انجام شود. 
پررونق ترین بهار سال های اخیر در حوزه فرهنگ 
و هنر رقم خورده و حالا ممکن است از سوی 
عده ای اشکالاتی مطرح شده باشد؛ ما گوش 
شنوا برای شنیدن انتقادها داریم. در این بازدید، 
محمود سالاری، معاون امور هنری، کاظم نظری، 
مدیرکل هنرهای نمایشی، هادی حجازی فر، 
دبیر جشنواره عروسکی و سیدمحمدجواد 
طاهری، مدیر مجموعه تئاترشهر، وزیر فرهنگ و 

ارشاد اسلامی را همراهی می کردند.
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محمود سالاری، معاون امور هنری وزارت 
فرهنگ و ارشاد اسلامی تاکید کرد که جشنواره 
نمایش عروسکی تهران دوره خوبی را سپری 
می کند. به گزارش روابط عمومی معاونت 
هنری، محمود سالاری، معاون امور هنری 
وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی شامگاه ۱۱ 
بین المللی  نوزدهمین جشنواره  به  تیرماه 
نمایش عروسکی تهران- مبارک آمد و همراه 

با وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی به تماشای 
نمایش »میرزا محمد« نوشته عقیل جماعتی 
و کارگردانی قاسم تنگسیرنژاد که از بوشهر 
در بخش بزرگسال جشنواره عروسکی حضور 
داشتند، نشست. سالاری درباره این جشنواره 
بیان داشت: جشنواره نمایش عروسکی تهران 
- مبارک یکی از جشنواره های معتبر جمهوری 
اسلامی ایران است و هرچه با عظمت تر و 

بزرگ تر برگزار شود، مایه مباهات است. وی 
ادامه داد: به شخصه شاهد استقبال مخاطبان 
و گروه های نمایشی از این جشنواره هستم 
که شکر خدا دوره خوبی را سپری می کند. 
معاون امور هنری همچنین درباره مساله حریم 
مجموعه تئاترشهر توضیح داد: طرح حریم 
مجموعه تئاتر به وزارت میراث فرهنگی و 
گردشگری ارسال و رایزنی ها نیز با شهرداری 
انجام شده است و در انتظار تاییدیه های نهایی 
هستیم تا عملیات اجرایی حریم مجموعه 

تئاترشهر عملی شود.

محمود سالاری:
 جشنواره نمایش عروسکی دوره خوبی را سپری می کند

اکران »شماره 1۰« 
قطعی شد

بزرگداشت اکبر منانی 
 آیین بزرگداشت اکبر منانی از چهره های 
پیشکسوت عرصه دوبله در ساختمان شهدای 
رادیو برگزار شد. مراسم تجلیل از اکبر منانی 
همزمان با سالگرد تولد او در ۸۴ سالگی، روز 
دوشنبه ۱۲ تیرماه در سالن اجتماعات ساختمان 
مراسم  این  در  شد.  برگزار  رادیو  شهدای 
بخش هایی از مجموعه جدید نمایشی »پوآرو« 
که از کتاب داستان های آگاتا کریستی به صورت 
ویدئویی برای مخاطب نمایش داده شد. این 
مجموعه چند سال است در حال تولید است و 
قسمت های جدید آن نیز در سال جدید تولید 
می شود. اکبر منانی در این مراسم بیان کرد: 
زیبایی کار دوبله این است که سختی های بسیار 
هم دارد. همه هنرپیشه ها ابتدا به دوبله آمدند 
خیلی از ستاره های سینمای ما ابتدا در دوبله 
فعالیت کردند و دوبلوری جای آن ها حرف زده 
است. وی با اشاره به صداپیشگی برخی هنرمندان 
عنوان کرد: خسرو شکیبایی یکی از این ها بود و 
البته صدای خاصی داشت اما دوبله یک صدا 
نمی خواهد. خیلی ها هم فکر می کنند دوبله 
کاری ندارد اما کار مشکلی است. مهدی شاملو، 
مدیر ایرانصدا نیز در بخشی از این مراسم گفت: 
آقای منانی شروع کارش از رادیو بوده و بخش 
زیادی از هویت رادیو مدیون آقای منانی است. 
وی با اشاره به نمایش رادیویی که این روزها برای 
ایرانصدا با صدای اکبر منانی در حال تولید است، 
اظهار کرد: استودیوی رادیو کار سختی است و 
اینکه در این شرایط محبت کردند و کار ما را 
پذیرفتند خواستم قدردانی خود را برسانم. وی 
درباره پایگاه ایرانصدا اظهارکرد: ایرانصدا یک 
رسانه بین نسلی است و این افتخار را دارد که 
دوباره از نسل قدیم بهره بگیرد. منانی در ادامه 
درباره حضورش در رادیو بیان کرد: من از سال ۳۸ 
در رادیو بودم و سال ۶۵ بازنشسته شدم در تمام 
این مدت همیشه این فکر را کردم که چرا رادیو 
یکبار تماس نگرفت و این آقای شاملو بود که 
همیشه حال مرا پرسیده است و امروز هم به خاطر 
او آمده ام. البته من نیاز مادی و معنوی ندارم اما 
این احوالپرسی ها خوب است. در پایان این مراسم 
کیک ۸۴ سالگی اکبر منانی توسط او برش خورد.

 گروه مقاومت »کتیبه جنین« با صدور بیانیه ای در 
واکنش به تجاوز همه جانبه رژیم صهیونیستی به جنین، 
اعلام کرد: زمان آن فرا رسیده که سراسر فلسطین برای 
اشغالگران جهنم شود. به گزارش فارس، »کتیبه جنین« 
)گردان جنین( زیرمجموعه »سرایاالقدس« شاخه نظامی 
جنبش جهاد اسلامی فلسطین، طی بیانیه ای، نام عملیات 
خود در پاسخ به تجاوز اشغالگران به اردوگاه جنین را »بأس 
جنین« )شجاعت جنین( اعلام و تاکید کرد: »زمان آن 
فرا رسیده است که تمام سرزمین فلسطین به جهنمی 
برای اشغالگران و شهرک نشینان صهیونیست تبدیل 
شود.« کتبیه جنین خبر داد که واحد مهندسی این گروه 
مقاومتی، مستقیما یک بمب را که برای هدف قراردادن 
یک بولدوزر نظامی تهیه شده بود، منفجر کرد و این بمب با 
دقت منفجر شد که به متوقف شدن حرکت بولدوزر نظامی 
صهیونیست ها و بلند شدن دود از آن منجر شد. بر اساس 
این گزارش، همچنین، نیروهای مقاومت، اشغالگران متجاوز 
به اردوگاه جنین را با تیراندازی شدید و مواد منفجره هدف 

قرار دادند. مبارزان فلسطینی همچنین در پاسخ به تداوم 
حمله وحشیانه و بمباران هوایی منازل، حملات شدیدی 
را علیه نیروها و تجهیزات نظامی اشغالگران در چند محور 
هدف قرار دادند و مانع پیشروی نظامیان و تجهیزات نظامی 
رژیم صهیونیستی به درون اردوگاه جنین شدند. هرچند 
که درگیری های شدید همچنان ادامه دارد. ارتش رژیم 
صهیونیستی عملیات نظامی گسترده  زمینی و هوایی را 
با هدف قراردادن شهر و اردوگاه جنین در شمال کرانه 

باختری آغاز کرد و از چند محور به این منطقه در کرانه 
باختری حمله کرد و این تجاوز که با شمار زیادی از نظامیان 
صهیونیست آغاز شد، همچنان ادامه دارد. در جریان حمله 
همه جانبه رژیم صهیونیستی به جنین، تاکنون ۵ فلسطینی 
شهید و ۲۷ نفر مجروح شده اند. نیروهای مقاومت فلسطین 
نیز در حال ایستادگی در مقابل دشمن هستند و تاکنون 
چندین بولدوزر رژیم صهیونیستی را سرنگون کرده اند. در 
ادامه بیانیه کتیبه جنین آمده است: دشمن صهیونیستی 
گمان می کند که با حملات هوایی علیه جنین در کرانه 
باختری و بمباران منازل شهروندان فلسطینی، عزم مبارزان 
ما را در هم خواهد شکست و مقاومت در اردوگاه جنین 
را تضعیف خواهد کرد. اما این یک توهم است. این گروه 
مقاومت فلسطین در جنین، خطاب به نخست وزیر رژیم 
صهیونیستی اعلام کرد: »نتانیاهو جنایتکار و فرماندهان 
ارتشش بدانند که ما برای این روز به خوبی آماده شده ایم و 
کتیبه جنین، انواع عذاب ها را برای شما و سربازانتان آماده 

کرده است.«

کتیبه جنین: 

سراسر فلسطین را برای اشغالگران جهنم می کنیم

بیـــن المـــلل
 

 
خبـــــر

 وزیر دفاع روسیه: 
 شورش ناکام واگنر تاثیری بر عملیات 

نظامی روسیه ندارد
 وزیر دفاع روسیه در اولین اظهارنظر راجع  به شورش 
نافرجام واگنری ها گفت که این شورش شسکت خورده 
تاثیری بر عملیات ویژه نظامی روسیه در اوکراین 
نگذاشته و نمی گذارد. به گزارش راشاتودی، یوگنی 
پریگوژین، رئیس گروه نظامی واگنر شورش خود را با 
هدف برکناری سرگئی شویگو، وزیر دفاع روسیه آغاز 
کرد. شویگو در این خصوص بیان داشت: اهدافی مبنی 
بر بی ثبات سازی روسیه، به دلیل وفاداری نیروهای ما با 
شکست مواجه شد. او تصریح کرد: چنین برنامه هایی 
شکست خورد زیرا پرسنل نیروهای مسلح ما وفاداری 
خود و سوگندی را که یاد کرده بودند و همچنین وظیفه 
نظامی خودشان را نشان دادند. چنین تحرکاتی تاثیری 
بر اقدامات نیروهای ما نگذاشته است. نیروها و سربازان 
ما با شجاعت و فداکارانه به پیروی از وظایف محول 
شده ادامه می دهند. سرگئی شویگو در پایان گفت: 
۱۵ هواپیما، ۳ هلیکوپتر، ۹۲۰ خودرو زرهی از جمله 
۱۶ تانک لئوپارد جزو تجهیزات منهدم شده اوکراینی 

هستند.

 دیمیتری مدودف:
جنگ اتمی کاملا محتمل است

 معاون شورای امنیت روسیه بر این باور است که وقوع 
جنگ اتمی نه تنها ممکن، بلکه کاملا محتمل است. 
به گزارش اسپوتنیک، دیمیتری مدودف، با اشاره به 
درخواست لهستان از ناتو برای گنجاندن این کشور در 
برنامه موسوم به »طرح به اشتراک گذاری هسته ای«، 
تاکید کرد که وقوع جنگ اتمی حالا دیگر کاملا محتمل 
است. مدودف تاکید کرد: نخست آنکه، بن بستی که 
جهان امروز با آن مواجه شده، به مراتب وخیم تر از بحران 
کارائیب )بحران موشکی کوبا( است زیرا دشمنان ما برای 
تحمیل شکستی حقیقی به بزرگ ترین قدرت هسته ای 
یعنی روسیه، عزم خود را جزم کرده اند. وی ادامه داد: 
دومین دلیل، حقیقتی غیرقابل انکار است؛ از سلاح 
هسته ای پیش از این استفاده شده و همه می دانند که 
چه کسی و کجا از آن استفاده کرده و این بدان معناست 
که هیچ »تابو« و خط قرمزی در کار نیست. آمریکا در 
آگوست ۱۹۴۵ به ژاپن حمله اتمی کرد. هیروشیما 
ششم آگوست و ناکازاکی ۶ روز بعد بمباران شد. انفجار 
قارچی حاصل از این بمباران ۹۰ درصد از این شهر را 
در یک لحظه نابود کرد و ۱۴۰ هزار نفر را به کام مرگ 
فرستاد؛ ده ها هزار نفر دیگر نیز در ماه ها و سال های 
بعد بر اثر تشعشعات رادیو اکتیو حاصل از این انفجار 
وحشتناک جان خود را از دست دادند. بمباران اتمی 
ناکازاکی هم به قتل عام دستکم ۶۰ هزار نفر منجر شد. 

ماکرون به وزرای کابینه: 

  هر کاری می توانید بکنید تا نظم به کشور بازگردد
کوتــــاه

  رئیس جمهور فرانسه از وزرای کابینه خواست از تمام 
قدرت خود برای بازگرداندن نظم و آرامش به کشور استفاده 
کنند. »امانوئل ماکرون« از وزرای کابینه دولتش خواست از 
تمام قدرت خود استفاده کنند و هر کاری می توانند انجام 
دهند تا نظم و آرامش را به کشور بازگردانند. ماکرون پیش 
از این اعتراضات فرانسه را به گردن تعدادی نوجوان انداخته 
بود و گفته بود که این افراد تحت تاثیر شبکه های اجتماعی 
و بازی های ویدئویی در حال شورش هستند. وی از والدین 
فرانسوی خواسته بود که مسئولیت به خرج دهند و از حضور 

نوجوانان در خیابان ها جلوگیری کنند.
  تاکنون ۳۲۰۰ بازداشتی 

براساس آمارهای رسمی، از سه شنبه شب تاکنون سه  هزار 
و ۲۰۰ نفر در جریان ناآرامی های فرانسه بازداشت شدند که 
میانگین سنی آنها ۱۷ سال است. به گزارش روزنامه فرانسوی 
»لوفیگارو«، »ژرال دارمنن« وزیر کشور فرانسه اعلام کرد که 
دو سوم بازداشت شدگان در جریان ناآرامی های اخیر، برای 
پلیس شناخته شده نیستند. وی همچنین میانگین سنی این 
افراد را ۱۷ سال اعلام کرد و افزود: در میان بازداشت شدگان 
کودکان -۱۲ ۱۳ ساله هم هستند در به آتش افروزی و حمله 
به نیروهای پلیس اقدام کرده بودند. وزارت کشور فرانسه 
همچنین شمار بازداشت های )یکشنبه شب( را ۱۵۷ نفر 
و آتش سوزی ها را ۳۵۲ مورد اعلام کرده بود. اریک دوپون 
مورتی، وزیر دادگستری فرانسه پیش تر اعلام کرده بود: 
والدینی که از اختیارات والدگری خود استفاده نکنند، به دو 

سال حبس و ۳۰ هزار یورو جریمه محکوم خواهند شد. وی در 
تشریح بخشنامه ای برای »واکنش سریع، محکم و هدفمند« 
به عاملان خشونت شهری به مساله بازداشت ها که بیشتر 
موارد آن به افرادی زیر سن قانونی است، اشاره کرد و انگشت 
اتهام را به سمت والدین گرفت. در حالی که گفته می شود 

بیشتر بازداشت شدگان را نوجوانانی زیر سن قانونی تشکیل 
می دهد، وزیر دادگستری اظهارکرد: گستردگی تخلفاتی که 
طی چند روز گذشته در بسیاری از شهرهای سراسر کشور رخ 
داده، سازمانی را می طلبد که امکان پردازش کارآمد رویه های 
آغاز شده در مورد این حقایق را فراهم کند تا بتواند پاسخ 
جنایی سریع، قاطع و سیستماتیک به عاملان آنها را بدهد. 
همزمان شبکه الجزیره گزارش داده که فرانسه برای مقابل 
با معترضان نیروهای ویژه خود را در مرکز شهر لیون مستقر 
کرده است و خبرها از درگیری نیروهای امنیتی و پلیس با 
معترضان در شهر مون پولیه حکایت دارد. در پی انتشار خبر 
قتل نوجوان ۱۷ ساله در روز سه شنبه، معترضان خشمگین 
ساختمان ها و خودروهای دولتی را در حومه فرانسه به آتش 
کشیدند. از آن زمان به بعد، ناآرامی ها به سایر شهرها و مناطق 
فرانسه گسترش پیدا کرده است و تا کنون ادامه دارد. در 
حالیکه نیروهای امنیتی و پلیس فرانسه برای کاستن از شدت 
اعتراضات ناکام مانده اند برخی خبرها حکایت از استفاده از 
پهپاد برای پایش اعتراضات و کنترل معترضان حکایت 
دارد. طبق گزارش پایگاه خبری گلوبال تایمز، در جریان 
اعتراضات، بیش از ۲۵۰۰ حادثه آتش سوزی ثبت شد، ۱۳۵۰ 
وسیله نقلیه و ۲۳۴ ساختمان به آتش کشیده شد. ۷۹ مامور 
پلیس مجروح شدند و بیش از ۱۳۰۰ نفر دستگیر شدند. 
حداقل ۴۵۰۰۰ مامور پلیس و ژاندارمری در فرانسه مستقر 
شده اند و دولت فرانسه همه مراسمات و رویدادهای بزرگ در 

سراسر کشور را لغو کرد.

ولادیمیر پوتین:
  روسیه و بلاروس در کنارهم 

با تهدیدها مقابله می کنند
 رئیس جمهور روسیه در پیامی روز استقلال مینسک 
را به همتای بلاروسی خود تبریک گفت. به گزارش تاس، 
ولادیمیر پوتین، در پیامی ضمن تبریک به الکساندر 
لوکاشنکو، همتای بلاروسی وی به مناسبت روز استقلال 
مینسک، بر مقابله مشترک دو کشور برای دفاع تهدیدهای 
خارجی تاکید کرد. در پیام پوتین آمده است: پیوندهای 
برادری، دوستی و حمایت متقابل که در سال های سخت 
جنگ شکل گرفت و درآمیخت، همچنان شالوده قابل 
اتکاریی برای روابط اتحاد روسیه-بلاروس است. مقابله و 
مبارزه مشترک ما با تهدیدها و چالش های خارجی کاملا 
جدی، مهر تاییدی بر این موضوع است. پوتین در این پیام، 
تاکید کرده که باور دارد از طریق تقویت روابط دوجانبه و 
تحکیم بنیان های اتحاد روسیه و بلاروس، این دو کشور 
قادر خواهند بود تا بر مشکلات غلبه کرده و از منافع برحق 

و مشروع شان در عرصه بین الملل صیانت کنند. 

 آمادگی روسیه برای افزایش 
همکاری با نیروی دریایی چین

 فرمانده نیروی دریایی روسیه در دیدار با وزیر دفاع 
افزایش  برای  آمادگی مسکو  بر  تاکید  چین ضمن 
همکاری های دریایی با پکن، بیان داشت که کشورش 
خواستار تقویت روابط دوجانبه در همه حوزه ها است. 
»نیکولای یوِمنوف« که به پکن سفر کرده با »لی شانگفو« 
وزیر دفاع چین دیدار و رایزنی کرد. وزارت دفاع چین 
اعلام کرد که یومنوف در این دیدار از آمادگی روسیه 
برای گسترش همکاری ها با نیروی دریایی چین در همه 
سطوح خبر داد. به نوشته خبرگزاری »اسپوتنیک«، 
وی گفت: »روسیه آماده گسترش ارتباطات و همکاری 
با نیروی دریایی چین در همه سطوح و همچنین ادامه 
رزمایش ها و گشت زنی مشترک نیروهای دریایی دو 
کشور است.« این نظامی ارشد روسی توضیح داد: »روسیه 
آماده است به گسترش مبادلات بین نیروی دریایی دو 
کشور در تمام سطوح، سازماندهی مشترک رویدادهای 
آموزشی مهم، از جمله تمرینات دریایی و گشت زنی های 
مشترک ادامه دهد.« یومنوف تاکید کرد که روسیه برای 
تقویت همکاری با ارتش چین اهمیت زیادی قائل است. به 
نوشته اسپوتنیک، وی همچنین اضافه کرد: »روسیه برای 
تقویت همکاری عملی بین نیروهای مسلح فدراسیون 
روسیه و چین در همه زمینه ها اهمیت زیادی قائل بوده 
و آماده است تا هماهنگی نزدیک با چین را حفظ کند و 
توافقات مهمی را که سران دو کشور به آن رسیدند، به طور 
پیوسته اجرا کند. وزیر دفاع چین هم درباره رزمایش های 
نظامی و گشت زنی مشترک نیروی دریایی دو کشور ابراز 

امیدواری کرد. 

سینمایی  فیلم  تهیه کننده   
»شماره ۱۰« از اکران این فیلم 
خبر  مرداد  اواخر  در  سینمایی 
داد. ابراهیم اصغری در گفت وگو 
با ایرنا اظهار داشت: منتظر بودیم 
شرایط برای اکران فیلم سینمایی 
شماره ۱۰ مساعدتر شود. وی افزود: 
تلاش می کنیم اواخر مرداد اکران 
شماره ۱۰ را شاهد باشیم. اصغری 
همچنین از ادامه رایزنی های خود 
برای ساخت دو فیلم سینمایی دیگر 
با احمد کاوری و حمید زرگرنژاد 
)کارگردان شماره ۱۰( خبر داد 
و افزود: امیدوارم این رایزنی ها 
همکاری  و  باشد  نتیجه بخش 
دیگری را با این دو کارگردان داشته 
باشم. اصغری بیان داشت: به دنبال 
موفقیت شماره ۱۰ در جشنواره 
فجر سال گذشته، دو فیلم جدیدم را 
هم برای جشنواره فیلم فجر امسال 
در نظر گرفته ام. شماره ۱۰ فیلمی 
ایرانی به کارگردانی و نویسندگی 
حمید زرگرنژاد و به تهیه کنندگی 
ابراهیم اصغری محصول سال ۱۴۰۱ 
است. این فیلم نخستین بار در بهمن 
۱۴۰۱ در چهل ویکمین جشنواره 
فیلم فجر به نمایش درآمد و با ۱۱ 
نامزدی توانست در چهار رشته 
بهترین بازیگر مرد، بهترین موسیقی 
متن، بهترین چهره پردازی و بهترین 
طراحی صحنه موفق شد بیشترین 
جایزه سیمرغ بلورین را در بخش 
سودای سیمرغ از آن خود کند. 
ابراهیم اصغری تهیه کننده فیلم 
پیش تر درباره بودجه ساخت شماره 
۱۰ گفته بود فیلم با پشتیبانی بنیاد 
سینمایی فارابی ساخته شده و نسبت 
به آثار دیگر در مورد دوران دفاع 
مقدس هزینه کمتری داشته  است. 

 در دیدار با مدیرعامل کانون مطرح شد
  رسول صدرعاملی 

فیلم اقتباسی می سازد
 رسول صدرعاملی در تدارک ساخت فیلمی با اقتباس 
از کتاب »زیبا صدایم کن« نوشته فرهاد حسن زاده است. 
رسول صدرعاملی برای تولید فیلم جدید خود قرار است 
از کتاب »زیبا صدایم کن« نوشته فرهاد حسن زاده از 
تولیدات کانون پرورش فکری کودکان و نوجوانان، اقتباس 
داشته باشد. آخرین فیلمی که صدرعاملی کارگردانی 
کرده و اکران شده، »سال دوم دانشکده من« است. او 
سال گذشته به عنوان تهیه کننده فیلم »جنگل پرتقال« را 
ساخت که فقط در جشنواره فیلم فجر رونمایی شد. این 
فیلمساز در دیداری با مدیرعامل کانون پرورش فکری 
کودکان و نوجوانان گفت: بسیار خوشحالم که فرصتی 
فراهم شد تا بتوانم با کانون پرورش فکری کودکان و 
نوجوانان همکاری داشته باشم. من این کتاب را خواندم 
و بسیار آن را دوست داشتم و از آنجا که همواره در آثارم 
به سمت هویت بخشی پیش رفته ام فکر می کنم این قصه 
نیز این قابلیت را داراست و می توان در این زمینه از آن 
استفاده کرد. کارگردان »دختری با کفش های کتانی« 
همچنین بیان کرد: شهرداری تهران به دنبال این است 
که خیابان ولیعصر)عج( را در ردیف خیابان های شاخص 
جهان معرفی کند، چرا که یکی از شاهراه های اصلی 
جنوب به شمال تهران است. قصه ما نیز از میدان راه آهن 
آغاز می شود و در یک صبح تا شب به تجریش می رسد. 
بنابراین از بعُد معرفی شهر تهران نیز می تواند نقش 
مهمی داشته باشد. با توجه به شرایط امروز، این داستان 
امکان خوبی را برای ما فراهم می کند تا به رابطه پدر و 
دختر، خانواده  ایرانی و تلاش برای با هم بودن بپردازیم. 
صدرعاملی افزود: امروز همه به شدت به دنبال تولید آثار 
کودک و نوجوان هستند اما کانون پرورش فکری، یک 
نشان جهانی است و وقتی نامش پای کار می آید همه به 
احترام آن می ایستند. بنابراین با علم به همه این موارد در 
این زمینه گام برداشته ام. من کاری را که برایم مساله است 
و می توانم انجام دهم تولید می کنم. سالی هزاران فیلم در 
جهان تولید می شود اما همیشه فکر می کنم و از خودم 
سوال می پرسم که آیا جای خالی این موضوع احساس 
می شود؟ چرا باید این اثر تولید شود؟ وقتی به درک آن 
رسیدم اقدام به ساخت آن می کنم. فیلمنامه ای که من از 
این کتاب نوشتم مربوط به دو سال پیش است و با توجه 
به اتفاق هایی که رخ داده است، باید آن را بازنویسی مجدد 
کنم. مهم برای ما رابطه نجات بخش پدر و دختر در این 
فیلم است. حامد علامتی، مدیرعامل کانون هم اظهار کرد: 
این برای کانون افتخاری است که بتواند با هنرمندانی 
چون شما که خاک سینما را خورده اند و صاحب کرسی 

در سینما هستند همکاری داشته باشد. 

 وزیر ارشاد:

  محدودیتی برای حمایت از تئاتر نداریم
    آغاز ساخت حریم تئاتر شهر


